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纽约市召会今晚(10/13/2015)祷告聚会的负担如下:

1. Shepherd newly saved ones, returned saints, and recover saints back to the church life.
为牧养新人，回归的圣徒，以及恢复圣徒的召会生活祷告。

2. Strengthen the weeknight home meetings (include Friday night meetings in the hall and homes), particularly working saints to have more home meetings on Friday night if they cannot join the meeting in the hall.
为加强周中晚上的小排聚会（包括周五晚上在会所的以及在家中的小排聚会）祷告。特别是让在职的圣徒周五晚上如果不能参加会所的聚会，可以参加更多的家中的小排聚会。

3. Pray for the gospel preaching in various campuses, communities, BFA out reaches.
为各校园和社区的福音，以及Bible For America的发送祷告。

4. Pray for the coming College Training in Harvey Cedars, and securing Flushing hall.
为将要在Harvey Cedars举行的大学生训练祷告。为确保买到法拉盛会所祷告。

5. The various needs of the saints both locally (districts, home meetings, shepherded ones) and in other localities (e.g. housing, job-related, family-related, health-related).
为本地和其它地方（各区，小排聚会，被牧养）的圣徒的个人需要祷告（居住，工作，家庭以及健康有关的事项）。

